
Skolebestyrelsesmøde, D.16.11.23, kl.17.00-19.30

Afholdes på afd. Gudbjerg
1. Godkendelse af dagsorden og referat, 5 min

Godkendt

2. Planlægning af møde med kontaktforældre, 15 min

Mødet afholdes d.30.11. Overskriften er Fællesskab. Invitation er sendt ud mandag
d.13.11.

SH laver tilmelding til forældrearrangement. Sarah og Betina har lavet oplæg. Der
bestilles sandwich.

3. Ny børne og unge politik, 15 min

En ny børne- og ungepolitik er under udarbejdelse. Sarah og Betina har været til
dialogmøde omkring dette d.2.11.

Elevrådet har drøftet temaer til ny børne og ungepolitik. MED udvalget er i færd med
drøftelser. Skolebestyrelsen har givet input i forbindelse med dialogmødet og har
drøftet dette på mødet.

4. Opfølgning på punkt om økonomi fra seneste møde d.24.10, v. Søren, 10 min

SH undersøger om det er muligt at få Ole til at deltage til decembermødet. Der
opfordres til, at der sendes spørgsmål til SH inden næste møde, således Ole kan svare
konkret på dem.

Spørgsmål:

Udgifter til skolebod?

Øvrige spørgsmål eftersendes.

5. Elevrådets punkt, v. elevrådet, 10 min

Nyt fra elevrådets arbejde på Stokkebækskolen

Har været til 2 møder i elevforum. Jonathan og Camilla er blevet valgt som forpersoner
i elevforum. Tillykke.

Der har også været afholdt elevrådsmøder på skolen. Et gennemgående tema er
styrkelse af Stokkebækskolens fællesskaber på tværs af årgange.

Elevrådet har også drøftet, at det virker farligt trafikalt om morgenen ved kys og kør
zonen. SH undersøger forhold.



Ligeledes et ønske om at parken ud til Storkehavevej kunne inddrages til
parkeringspladser

Elevrådet undrer sig over, at der lugter af puff bars på elevtoiletter

6. Drikke vores elever nok vand i løbet af skoledagen? v. Mette, 15 min

Der ønskes en dialog om der er noget, som vi kan gøre for at skabe bedre rammer for
elevernes indtag af vand?

Punktet er udsat.

7. Opfølgning på parkeringsforhold afd. Gudbjerg, v. Kent, 10 min

Kent fremlagde et forslag om etablering af flere parkeringspladser på afd. Gudbjerg.
Det er besluttet, at Kent arbejder videre med forskellige forslag, der kan forbedre
parkeringsforholdene og vender tilbage til skolebestyrelsen.

8. Billeder af medlemmer af skolebestyrelsen, v. Søren, 5 min

Der vil blive taget billeder af medlemmer af skolebestyrelsen.

9. Indskrivning til kommende Forårs SFO/0.klasse, v. Søren, 10 min

Der er indskrevet 43 børn til det kommende skoleår i forårs SFO. Vi er ved at gå
indskrivningerne igennem ifht. placering. I øjeblikket er der 27 børn til afd. Gudbjerg og
16 elever til afd. Hesselager.

SH undersøger, om der mulighed for at få flere til at vælge afd. Hesselager. Selvfølgelig
fortsat med respekt for det udarbejdede princip. SH skriver ud til forældrene.

10.Orientering

Rotte set på afd. Gudme d.15.11.

Jesper Trabjerg Jensen starter i nyt job pr.1.12.23, som afd.leder på Byhaveskolen

Lone Jørgensen er ansat midlertidigt i Gudme, som afd.leder

Jesper Faaborg går på barsel pr.1.12. Stine Toftegaard Pedersen er ansat i vikariat. Andreas
Oddeskjær går på barsel til maj. Her vil Stine også være vikar

SH skriver ud og orienterer forældre om status på placering af kommende 4.årgang.

11.Evt. og kommende punkter


